
Formandens beretning for 2023.      

- Efter sidste års generalforsamling – konstituerede bestyrelsen sig uden ændringer. HØ-FM. Per – 

NF, Anker – kasserer, Annette – sekretær, Gert – bestyrelsesmedlem. 

- På mange punkter kan jeg faktisk bruge min beretning fra 2023. Det ser jeg også positivt, da det jo 

også betyder, at driften og aktiviteterne kører efter planen. Vi har nogle faste rutiner og samtidig 

plads til forskellige – også nye – aktiviteter. 

- Onsdagene kører fornuftigt, og der er et pænt fremmøde hver gang. Eneste ændring er rent faktisk, 

at vi nu betaler Soldaterhjemmet et mindre beløb (75. pr. Måned) for vores kaffe. At det så også 

betyder hjemmebag – det er vi glade for.  

- Vigtigst af alt om onsdagen – der er plads til alle. Ikke så så mange nye i år, men folk ved, at vi er 

der. 

- På arrangementssiden vil jeg nævne. 

o En vellykket fisketur i foråret – desværre var vejrguderne ikke med os i efteråret, så den 

måtte vi aflyse. 

o Vores faste besøg på Bogø – som altid hyggeligt. 

o Besøg hos Helle og Laurits på Møn- kajakroning og grillhygge. 

o Endags tur til Deutsche Panzer museum i Münster i Tyskland – spændende tur – ikke tid til 

Border Shop. 

o 2 grillarrangementer. Et før og et efter sommerferien. 

o Besøg i folketinget, snapstinget og frihedsmuseet – vært her var Kasper Roug. 

o Julemærkemarch og efterfølgende julefrokost. 

o Folkemøde Møn, hvor vores faste hjælperteam tjener ca. 8000 ind til cafeen. 

 

- Som også vil fremgå, når vores kasserer fremlægger, så har vi en god økonomi, ikke mindst efter vi i 

starten af 2024 har modtaget 90.000 i støtte fra HJV efter salg af en af HJV-gård. Derfor har vi ikke 

søgt kommunen om støtte i 2024, men vi agter dog stadig at deltage i Folkemødet. 

- Vi er ved at kigge på arrangementer for 2024. 
o Fisketur i april. Det bliver den 26. april 

o Spa-dag med saunagus.                                                                     
o Grillaften på Bogø.  
o Grillarrangement Veterancaféen 
o Udflugt til Panzermuseum East. 
o Udflugt til Egholm Museum.  
o Udflugt til Mosede Fort. 

o 2-dages tur til Hamburg. 
o Julemærkemarch. 
o Juleafslutning. 

 

FORSLAG MODTAGES GERNE 

 

- Mødevirksomhed – vi har i årets løb holdt 2 bestyrelsesmøder. Resten er taget, når vi alligevel har 

været samlede om onsdagen. 

- Cafeen er efter min bedste overbevisning et trygt og rart sted at komme. Tak til alle – i er jo en del 

af den gode atmosfære. Må det fortsætte på samme måde i 2024. 

Dette slutter min beretning for 2023. 


